
 
 

 
PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 28.12.2022 

  
 

Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr.814 / 22.12.2022 la iniţiativa domnului primar, Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei oraşului Drăgăneşti-Olt, începând cu orele 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența – la începutul ședinței - 15 consilieri 
locali în funcţie. Absenți d-nii consilieri locali: Vitan Marius și Manea-Naidin Loredana. 

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-na Stoenică Eugenia, director executiv 
- Direcția economico-financiară și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat 
în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie 
publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot procesul-verbal din data 
de 08.12.2022, înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli  
al Oraşului Drăgăneşti-Olt pe anul 2022” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea contului de execuţie al bugetului local al  

oraşului Drăgăneşti-Olt la nivelul lunii decembrie 2022” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

3. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la și  
de la locul de muncă a cadrelor didactice și a personalului didactic auxiliar din unitățile de 
învățământ preuniversitar de stat din Orașul Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „stabilirea impozitelor și taxelor locale și a altor taxe  

asimilate acestora pentru anul 2023” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

5. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea calendarului de activități cultural-artistice  
ce se vor desfășura în cursul anului 2023 la nivelul orașului Drăgănești-Olt și a finanțării 
acestora” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii contractului de închiriere, 

încheiat cu S.C. Vodafone Romania S.A. - Bucureşti, pentru terenul în suprafaţă de 80 mp, 
domeniu privat al localității, situat în extravilanul oraşului Drăgăneşti-Olt” 



 
 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 91/30.06.2022  

referitoare la aprobarea documentațiilor Notă conceptuală și Temă de proiectare aferente 
obiectivului de investiție „Modernizare alei din zona centrală a Orașului Drăgănești-Olt, 
jud. Olt”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de 

salubrizare privind activitatea de "Măturatul, spălatul și stropitul căilor publice din 
localitate, inclusiv colectarea și transportul deșeurilor din pământ și pietre provenite de pe 
căile publice la depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile 
stradale la depozitele de deșeuri și / sau la instalațiile de tratare" și aprobarea 
documentației de atribuire pentru delegarea, prin achiziție publică de servicii, a acestei 
activități” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
9. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea Caietului de sarcini al Serviciului de 

salubrizare a orașului Drăgănești-Olt privind activitatea „Măturatul, spălatul și stropitul 
căilor publice din localitate, inclusiv colectarea și transportul deșeurilor din pământ și 
pietre provenite de pe căile publice la depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor 
provenite din coșurile stradale la depozitele de deșeuri și / sau la instalațiile de tratare”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
10. Proiect de hotărâre referitor la: „completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 136 / 26.11.2021  

privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului public de întreținere și 
reparare drumuri la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV 
S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
11. Proiect de hotărâre referitor la: „ completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 138 / 

26.11.2021privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului  public de amenajare 
şi întreţinere a zonelor verzi, terenurilor de sport și a locurilor de joacă pentru copii la 
nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
12. Proiect de hotărâre referitor la: „ completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 139 / 

26.11.2021 privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului public de montare 
și/sau întreținere a mobilierului urban și ambiental la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, 
delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
13. Proiect de hotărâre referitor la: „completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140 / 

26.11.2021privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului  public de 
întreținere, reparații curente și reabilitare a fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul 
Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
14. Proiect de hotărâre referitor la: „completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 141 / 26.11.2021  

privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere a 
cimitirelor la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV 
S.R.L.” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
15. Proiect de hotărâre referitor la: „Modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr.  

30 / 29.06.2018 referitoare la însușirea inventarului actualizat al domeniului privat al Orașul 
Drăgănești – Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
16. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea concesionării unui loc de înmormântare  



 
 

familial extins, pe care urmează a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul 
Cimitirului din str. Morii – oraș Drăgănești-Olt, d-nilor COMAN Florea, COMAN Lămâița, 
COMAN Marian și GOMAN Lucia” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
17. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea concesionării unui loc de înmormântare  

familial extins, pe care urmează a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul 
Cimitirului din str. Morii – oraș Drăgănești-Olt, d-nilor NINE Elena, NINE Gabriel, MIHAI 
Mariana și MIHAI Florica” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
18. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea concesionării unui loc de înmormântare  

familial extins, pe care urmează a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul 
Cimitirului din str. Morii – oraș Drăgănești-Olt, d-nilor GĂMAN Zavoda, NINE Petre, NINE 
Gabi și BRÎNDUȘE Luci” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
19. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea traseelor și orarului microbuzului ce 

asigură transportul pre/școlarilor la unitățile de învățământ de pe raza orașului Drăgănești-
Olt pentru anul școlar 2022-2023” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
20. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes 

local ce urmează a fi efectuate de beneficiarii de ajutor social, aferent anului 2023” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

21. Întrebări, interpelări. 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, face precizarea că ordinea de zi a fost  
suplimentată cu încă un proiect de hotărâre, care a fost dezbătut în cadrul Comisiilor de 
specialitate ale Consiliului local, și anume:  

Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 155/25.10.2022 
referitoare la aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI), a 
indicatorilor tehnico-economici actualizați și devizului general actualizat  pentru obiectivul 
de investiții "Reabilitare și modernizare străzi în orașul Drăgănești-Olt, județul Olt (III)” 
aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și 
a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru 
realizarea obiectivului” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot ordinea de zi 

suplimentată, înregistrându-se 15 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al Oraşului Drăgăneşti-Olt pe 

anul 2022. 
 

Vine la ședință d-na consilier local Manea-Naidin Loredana. 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Văd că avem suma de 325 mii lei.” 



 
 

D-na Stoenică Eugenia – „Da. Sunt pe minus pentru că am mai luat de unde nu s-a 
consumat creditele.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Deci bugetul per total scade?” 
D-na Stoenică Eugenia – „Da, pentru că așa se face rectificarea de sfârșit de an. Se face 

la cât rămâi pe sfârșit de an.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

2. Aprobarea contului de execuţie al bugetului local al oraşului Drăgăneşti-Olt la 
nivelul lunii decembrie 2022. 
 
 Vine la ședință d-nul consilier local Vitan Marius. 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – „Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Văd că cel mai mic procent la încasare îl găsim la impozitul pe 
clădiri la persoanele juridice. De ce?” 

D-na Stoenică Eugenia – „Pentru că ei au teremn de plată la fel ca ceilalți, însă nu prea 
plătesc. Plătesc cam pe final de an, în ultimele zile din decembrie, iar contul este făcut în data de 
22 decembrie.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Pentru persoane juridice avem pârghii destule să le facem să 
plătească.” 

D-na Stoenică Eugenia – „Așa se întâmplă. Persoanele juridice plătesc prima tranșă la 
martie, după care plătesc în decembrie. Așa își fac socotelile.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

3. Aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la și de la locul de muncă a 
cadrelor didactice și a personalului didactic auxiliar din unitățile de învățământ 
preuniversitar de stat din Orașul Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – „Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

4. Stabilirea impozitelor și taxelor locale și a altor taxe asimilate acestora pentru anul  
2023. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – „Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Viceprimar – „Domnul secretar o să ne dea mai multe detalii.” 
D-nul Secretar – „Proiectul de hotărâre de Consiliu de stabilire a impozitelor și taxelor 

pentru anul 2023 a fost scos pe transparență decizională în noiembrie 2022, ținându-se cont de 
prevederile O.G. nr. 16 / 15.07.2022 pentru modificarea și completarea Legii nr. 227 / 2015 
privind Codul fiscal, aborgarea unor acte normative și alte măsuri financiar-fiscale (care 
menționa:  

- la poziția nr.107 – aplicarea unei cote de minimum 0,1 % asupra valorii clădirii,  
pentru stabilirea impozitului / taxei pe clădirile rezidențiale și clădirile anexă aferente ale 
persoanelor fizice – relativ la art. 457 din Codul fiscal și 

- la poziția nr.108 – aplicarea unei cote de minimum 0,5 % asupra valorii clădirii,  
pentru stabilirea impozitului / taxei pe clădirile nerezidențiale și clădirile anexă aferente ale 
persoanelor fizice – relativ la art. 458 din Codul fiscal). 

Având în vedere că, sus-menționatele prevederi ale O.G. nr. 16 / 2022 au fost declarate 
constituționale prin Decizia Curții Constituționale nr. 648 / 14.12.2022, dar prorogate ca și 
aplicabilitate temporală – respectiv de la data de 01.01.2025 ca urmare a publicării Legii nr. 370 / 
20.12.2022 privind aprobarea O.G. nr. 15 / 2022 pentru modificarea și completarea Legii nr. 227 / 
2015 privind Codul fiscal, aborgarea unor acte normative și alte măsuri financiar-fiscale, se 
constată că reglementarea în prezent a art. 457 și 458 din Codul fiscal este neschimbată, 
respectiv: 

- aplicarea unei cote cuprinse între 0,08 %  - 0,2 % asupra valorii impozabile a clădirii,  
pentru stabilirea impozitului / taxei pe clădirile rezidențiale și clădirile anexă aferente 
ale persoanelor fizice – relativ la art. 457 din Codul fiscal și 

- aplicarea unei cote cuprinse între 0,2 -1,3 % asupra valorii clădirii, pentru stabilirea 
impozitului / taxei pe clădirile nerezidențiale și clădirile anexă aferente ale persoanelor 
fizice – relativ la art. 458 din Codul fiscal. 

Față de situația dată, se poate formula amendament de revenire a cotelor la nivelul 
minimal prevăzut de Codul fiscal și totodată nemenținerea nivelului minim prevăzut de O.G. nr. 
16 / 2022, asta în situația în care nu se dorește mărirea acestor impozite / taxe pe clădiri.” 

D-nul Viceprimar – „Propun eu un amendament: cota la clădirile rezidențiale ale 
persoanelor fizice să fie stabilită la 0,08% și cea pentru clădirile nerezidențiale ale persoanelor 
fizice la 0,2%.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot amendamentul, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
5. Aprobarea calendarului de activități cultural-artistice ce se vor desfășura în cursul  

anului 2023 la nivelul orașului Drăgănești-Olt și a finanțării acestora. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 



 
 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – „Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 
 D-nul Ciubuc Dumitru – „Am văzut că anumite sume cresc față de anul acesta.” 

D-nul Viceprimar – „Care sume?” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „La organizarea zile de 1 decembrie. A crescut suma la 20.000 

lei.” 
D-nul Viceprimar – „Este Ziua națională. Am avut până acum alocați 2.000 lei și nu aveam 

de ajuns pentru coroane. Este totuși Ziua națională și ar trebui sărbătorită mai cu fast.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Când ați ajuns la sumele acestea trebuia să atașați în spate și 

documente justificative. Aprobăm o sumă dar nu știm pe ce o cheltuim.” 
D-nul Viceprimar – „Știm de acum ce se cheltuie pentru vreuna din activități? Spuneți 

dumneavoastră unde știți pe ce se cheltuie banii. La care activitate știți pe ce se cheltuie banii?” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Era normal ca la sumele acestea mai mari să fie o justificare în 

spate. Să ne spuneți și nouă pe ce cheltuim 20.000 lei de 1 Decembrie. 20 000 lei este o sumă 
destul de mare.” 

D-nul Stănescu Vasile – „Vreau să spun că întrebările acestea le puneam și noi în 
legislatura trecută. Ne răspundeați atunci că acestea sunt niște sume maxime, că atunci o să se 
cheltuie mai puțin, se facturează atât cât se cheltuie. Acum nu mai este valabil?” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Domnule, lăsați-mă cu chestiile din astea, de a ne uita în trecut. 
Uitați-vă în viitor.” 

D-nul Stănescu Vasile – „Acesta este răspunsul pe care l-ați dat dumneavoastră atunci. 
Stăteați în locul domnului Primar și exact răspunsul acesta ni l-ați dat.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Ziua națională a fost și anul acesta. Spuneți-ne cât ați cheltuit 
anul acesta.” 

D-nul Viceprimar – „Anul acesta am adus bani de la noi pentru Ziua națională.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Nu cred că a ajuns Primăria în situația asta să aducă bani de 

acasă.” 
D-nul Stănescu Vasile – „Nu putem să preconizăm de acum cât o să cheltuim la anul 

pentru Ziua națională.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „În mare parte se poate.” 
D-nul Viceprimar – „Avem prins în calendar Festivalul Lică Militaru. Câți bani s-au alocat? 

100.000 lei? Poate nici nu se va face!” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Vă propun ca anul acesta să nu mai organizăm Festivalul Lică 

Militaru și Festivalul de doine și balade și să facem str. Carității. Propun ca banii pe care îi 
folosim pentru aceste două evenimente să fie folosiți pentru reabilitarea străzii Carității. Avem și 
două instituții pe această stradă.” 

D-nul Viceprimar – „Nu se poate face acum această stradă deoarece nu are canalizare.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Nu are canalizare?” 
D-nul Viceprimar – „Nu. De la strada Nicolae Titulescu și până la intersecția cu str. 

Livezilor nu este canalizare.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Găsim altceva să facem.” 
D-nul Stănescu Vasile – „Eu cred că acest amendament îl putem face atunci când se 

aprobă bugetul pentru 2023. Atunci luăm de la cultură și dăm la străzi.” 
D-na Dobre Violeta – „Am o întrebare legată de numărul darurilor acordate cu ocazia 

serbărilor de Crăciun. Dacă domnii directori au transmis un număr de elevi la nivelul preșcolar și 
școlar și după ce au anunțat numărul elevilor vin prin transfer un număr de copii, pot să solicite 
suplimentarea darurilor?” 



 
 

D-nul Viceprimar – „Nu pot să vă răspund pentru că nu știu. Atunci când au fost întrebați 
au dat un număr de elevi, pe care l-am dat către Serv. buget, achiziții, contabilitate.” 

D-na Dobre Violeta – „Și să presupunem că după această dată au venit prin transfer un 
număr de elevi. Ei nu primesc?” 

D-nul Viceprimar – „Asta ține de directorul respectiv să-și ia o marjă. În cazul în care apar 
astfel de cazuri ar fi astfel acoperiți.” 

D-na Dobre Violeta – „Mie mi s-a dat răspuns că nu se mai poate suplimenta nimic.” 
D-nul Viceprimar – „Nu se mai poate suplimenta după ce s-au dat deja.” 
D-na Dobre Violeta – „Nu se dăduseră darurile. Era cu o săptămână înainte.” 
D-nul Viceprimar – „Comanda pentru daruri s-a făcut dinainte potrivit situației primite de la 

școli.” 
D-na Dobre Violeta – „Am înțeles. Cine vine după această dată nu mai primește.” 
D-nul Viceprimar – „Probabil a fost prins la școala de unde a venit.” 
D-na Dobre Violeta – „A venit de la Baia Mare.” 
D-nul Viceprimar – „Poate ia de la Baia Mare.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
6. Aprobarea prelungirii contractului de închiriere, încheiat cu S.C. Vodafone 

Romania S.A. - Bucureşti, pentru terenul în suprafaţă de 80 mp, domeniu privat al 
localității, situat în extravilanul oraşului Drăgăneşti-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Secretar – „Rămâne perioada de 1 an?” 
D-nul Viceprimar – „Da. Un an este cel mai bine.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

7. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 91/30.06.2022 referitoare la aprobarea 
documentațiilor Notă conceptuală și Temă de proiectare aferente obiectivului de investiție 
„Modernizare alei din zona centrală a Orașului Drăgănești-Olt, jud. Olt”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Am avut o discuție și la Comisii. Toți suntem din Drăgănești și ne 
aducem aminte cum s-au făcut aleile din centru, cele cu pavele.” 

D-nul Viceprimar – „Vorbiți de cele din stânga și dreapta străzii Nicolae Titulescu? Acelea 
nu sunt alei, sunt trotuare.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Da, despre acele troturare.” 



 
 

D-nul Viceprimar – „Acelea sunt făcute de mult, de pe vremea d-lui Mateescu.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Eu nu-mi aduc aminte că s-au spart trotuarele care erau înainte. 

Peste ele s-a pus un strat de nisip. Nu văd ca la aceste alei pe care le facem acuma să spargem 
betonul existent, să punem un strat de balast și să mărim cheltuiala. Practic noi aruncăm niște 
bani pe fereastră.” 

D-nul Viuceprimar – „Poate nu se sparge, poate se aduce la un nivel. Undeva este mai 
sus, undeva este mai jos și mai trebuie umplutură. Ați văzut ce diferență este între trotuar față de 
stradă? Măsurătorile au fost făcute de un proiectant.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Domnule Viceprimar, proiectantul face ceea ce-i cerem noi.” 
D-nul Viceprimar – „Referitor le ceea ce ați spus dumneavoastră referitor la spartul 

betonului, ați văzut cum a fost proiectată str. Educației?” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Da.” 
D-nul Viceprimar – „Cum a fost? Era betonul de 60 cm acolo și l-au spart degeaba. Așa a 

fost proiectată.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Avem acum străzile prinse în proiectul Anghel Saligny. Acele 

străzi sunt betonate. Am putea reduce din cheltuieli la alei dacă nu s-ar mai sparge betonul.” 
D-nul Viceprimar – „Noi am avut niște probleme la nivel de proiecte cu parcul și cele două 

grădinițe, care sunt prinse în același proiect. Știți din ce cauză nu s-au înscris la licitație? Pentru 
că era subfinanțat. Dacă luăm în calcul toate acestea la valorile de astăzi ne trezim în ianuarie 
când crește salariul minim în construcții și nu o să vină nimeni să-ți facă, pentru că nu poate să-i 
plătească pe oameni.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Nu știu de ce nu ne hotărâm la firma noastră, care este a 
Consiliului local. Să facă ei lucrările.” 

D-nul Viceprimar – „Ce poate să facă S.C. Urban într-o lună, altul face în două 
săptămâni.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „De ce? Haideți să facem o probă și să le dăm să facă și ei ceva.” 
D-nul Vitan Marius – „Au făcut două cavouri într-o săptămână.” 
D-nul Viceprimar – „Să se înscrie la licitație. Nu s-a ținut licitația. Credeți că s-a stabilit un 

executant?” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Nu s-a stabilit, dar în afară de S.C. Urban se găsesc mulți care să 

ia lucrarea, la suma asta de 400 lei / mp.” 
D-nul Viceprimar – „Acele pavele se pun pe un nisip special, nu ca acela de la balastieră.” 
D-nul Prundeanu Narcizel – „Pe acela se pun domnule Viceprimar, pe nisip normal.” 
D-nul Viceprimar – „Eu spun că este mai importantă calitatea lucrării.” 
D-nul Tobescu Dorel – „Fiecare lucrare din punct de vedere tehnologic trebuie să respecte 

niște date tehnice.” 
D-nul Viceprimar – „Să știți că nu aprobăm acum un preț. Câștigătorul poate să vină cu un 

preț mai mic.” 
D-nul Nădescu Viorel – „Așa ne spuneți mereu, dar numai la prețurile astea s-au dat.” 
D-nul Viceprimar – „Și acum ce vreți? Să nu se mai facă? A fost scumpă și mașina de 

pompieri, a fost scump și terenul sintetic, a fost scumpă și mașina de tuns gazonul, toate au fost 
scumpe. Parcă așa ați zis că totul este scump, dar uite că se fac și sunt lucrări de calitate. Adică 
nu cred că există ceva de care vă puteți îndoi, calitativ vorbind.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 10 voturi pentru (d-nii Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Mocioacă Ilie, Martin 
Marian, Stănescu Vasile, Achim Iulian, Spătaru Ioana, Manea-Naidin Laura, Vitan Marius – grup 
politic P.N.L. și d-nul Prundeanu Narcizel) și 7 abțineri (Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, 
Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Costin și Dobre Violeta – grup 
politic P.S.D.). 

 



 
 

8. Stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de salubrizare privind activitatea 
de "Măturatul, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, inclusiv colectarea și 
transportul deșeurilor din pământ și pietre provenite de pe căile publice la depozitele de 
deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de deșeuri și / 
sau la instalațiile de tratare" și aprobarea documentației de atribuire pentru delegarea, prin 
achiziție publică de servicii, a acestei activități. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Ciubuc Dumitru – „Dacă ați citit cu atenție Caietul de sarcini, sunt niște inadvertețe 
acolo trecute. Am văzut că ați prins că măturăm aleile cu mașină de măturat. Ați prins 4 zile pe 
săptămână că măturăm manual și o zi cu mașina de măturat. Avem mașină de măturat?” 

D-nul Stănescu Vasile – „O vor închiria.” 
D-nul Viceprimar – „Nu este obligat să execute această lucrare. Este trecută ca tarif. Dacă  

se face atâta costă.” 
D-nul Stănescu Vasile – „Eu știu că și în contractul cu S.C. Urban avem măturat cu 

mașina.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Ei închiriază mașină de la Slatina.” 
D-nul Stănescu Vasile – „S.C. Urban a măturat vreodata cu mașina?” 
D-nul Viceprimar – „Nu au măturat și nici nu au fost plătiți.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

9. Aprobarea Caietului de sarcini al Serviciului de salubrizare a orașului Drăgănești-Olt 
privind activitatea „Măturatul, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, inclusiv 
colectarea și transportul deșeurilor din pământ și pietre provenite de pe căile publice la 
depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele 
de deșeuri și / sau la instalațiile de tratare”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
  

10.  Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 136 / 26.11.2021 privind aprobarea tarifelor 
aferente desfășurării Serviciului public de întreținere și reparare drumuri la nivelul U.A.T. 
Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  



 
 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

11.  Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 138/26.11.2021privind aprobarea tarifelor 
aferente desfășurării Serviciului  public de amenajare şi întreţinere a zonelor verzi, 
terenurilor de sport și a locurilor de joacă pentru copii la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-
Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

12. Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 139/26.11.2021 privind aprobarea tarifelor  
aferente desfășurării Serviciului public de montare și/sau întreținere a mobilierului urban 
și ambiental la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV 
S.R.L.. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

13.  Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140/26.11.2021privind aprobarea tarifelor 
aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere, reparații curente și reabilitare a 
fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV 
SERV S.R.L.. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

14.  Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 141/26.11.2021 privind aprobarea tarifelor 
aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere a cimitirelor la nivelul U.A.T. Orașul 
Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
 

15.  Modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018 referitoare la  
însușirea inventarului actualizat al domeniului privat al Orașul Drăgănești – Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 



 
 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

16. Aprobarea concesionării unui loc de înmormântare familial extins, pe care urmează  
a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul Cimitirului din str. Morii – oraș 
Drăgănești-Olt, d-nilor COMAN Florea, COMAN Lămâița, COMAN Marian și GOMAN Lucia. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

17.  Aprobarea concesionării unui loc de înmormântare familial extins, pe care urmează  
a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul Cimitirului din str. Morii – oraș 
Drăgănești-Olt, d-nilor NINE Elena, NINE Gabriel, MIHAI Mariana și MIHAI Florica 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

18.  Aprobarea concesionării unui loc de înmormântare familial extins, pe care urmează 
a fi edificate lucrări funerare supraterane, în cadrul Cimitirului din str. Morii – oraș 
Drăgănești-Olt, d-nilor GĂMAN Zavoda, NINE Petre, NINE Gabi și BRÎNDUȘE Luc. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 



 
 

 
19.  Aprobarea traseelor și orarului microbuzului ce asigură transportul pre/școlarilor la 

unitățile de învățământ de pe raza orașului Drăgănești-Olt pentru anul școlar 2022-2023. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre.” 
D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – „Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre.” 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

20.  Aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes local ce urmează a fi efectuate de  
beneficiarii de ajutor social, aferent anului 2023. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – „Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

21. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 155/25.10.2022 referitoare la aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI), a indicatorilor tehnico-
economici actualizați și devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții 
"Reabilitare și modernizare străzi în orașul Drăgănești-Olt, județul Olt (III)” aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 
reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – „Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – „Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.” 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – „Comisia Juridică a dat aviz favorabil  
proiectului de hotărâre.” 

D-nul Viceprimar – „Valoarea totală este aceeași.” 
D-nul Ciubuc Dumitru – „Ce modificăm atunci?” 
D-nul Viceprimar – Anexa se modifică.  
D-nul Secretar – Modificări sunt în Anexă la rubrica: Alte capacități. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, supune la vot proiectul de hotărâre,  

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

22.  Întrebări, interpelări. 
 
Nu se înscrie nimeni la cuvânt. 
 
 



 
 

 
 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Neacșu Ionuț, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                            Consilier                                                                         Secretar 
                        Neacșu Ionuț                                                         Jr. Jidovu Laurenţiu 
 

                                                           
                                                                
 

                                                                       Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius 


